
Амир Фазлић 

1. Питање постављено министру спољних послова БиХ – “Шта је са Законом о 

обављању спољних послова, да ли је у процедури и ако није, када ће бити?” 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ – “Колика су примања директора 

јавних предузећа, агенција и институција Босне и Херцеговине које именују Савјет 

министара БиХ и Парламентарна скупштина БиХ?” 

3. Питање постављено Влади Федерације БиХ – “Колика су примања директора 

јавних предузећа, агенција и институција Федерације БиХ које именују федерална 

влада и федерални парламент?”  

4. Питање постављено Влади Републике Српске – “Колика су примања директора 

јавних предузећа, агенција и институција које именују Влада Републике Српске и 

Скупштина Републике Српске?” 

5. Питање постављено Влади Брчко Дистрикта – “Колика су примања директора 

јавних предузећа, агенција и институција које именују Влада Брчко Дистрикта и 

Скупштина Брчко Дистрикта?” 
 


